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Blogger in Residence (Salzburg 16 Jul-25 Aug 18)

Salzburg, 16.07.–25.08.2018
Bewerbungsschluss: 25.03.2018

Salzburg International Summer Academy of Fine Arts

BLOGGER IN RESIDENCE - Open Call

The Salzburg International Summer Academy of Fine Arts seeks a blogger for six weeks (16
July–25 August 2018), to report on the official and unofficial activities of the Summer Academy.
The daily blog entries (in English) should be independent, succinct and entertaining, with additio-
nal photo, film or audio material. The blog is intended to convey the unique ambience of the Sum-
mer  Academy,  and  to  provide  a  forum  for  discussion  amongst  part ic ipants.
www.summeracademy.at/blog

You have:
experience, talent and enthusiasm for writing in this topical and exciting medium; fluent, correct
use of English; knowledge of German desired.

We offer:
reimbursement of travel costs to Salzburg (up to € 200.-), accommodation for six weeks, a per
diem of € 50, contact with 300 students from all over the world and approx. 40 internationally
renowned teaching artists.

Applications  with  letter  of  motivation,  CV  and  sample  texts  by  25  March  2018  to
simone.rudolph@summeracademy.at

---

BLOGGER IN RESIDENCE _ Ausschreibung
Die Internationale Sommerakademie für Bildende Kunst Salzburg sucht eine/n BloggerIn, der/die
während der sechs Wochen Laufzeit (16. Juli–25. August 2018) über die offiziellen und inoffiziel-
len Aktivitäten der Sommerakademie berichtet. Die Blogeinträge werden täglich selbständig, kurz
und unterhaltsam auf Englisch verfasst und mit Foto-, Film- oder Tonmaterial ergänzt.
Der Blog vermittelt die besondere Atmosphäre an der Sommerakademie und ist als Diskussions-
forum für die Teilnehmenden gedacht. www.summeracademy.at/blog

Voraussetzung
Erfahrung, Talent und Spaß am Schreiben in diesem auf Aktualität und Kurzweiligkeit ausgerichte-
ten Medium. Sicherer Ausdruck in englischer Sprache. Deutschkenntnisse erwünscht.

Wir bieten
Erstattung der Reisekosten nach Salzburg (in einer Höhe bis 200,- Euro) und Unterkunft während
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sechs Wochen, ein Per Diem von 50,- Euro sowie Kontakt zu 300 Studierenden aus aller Welt und
über 40 Lehrenden, die international erfolgreich sind.

B e w e r b u n g  m i t  L e b e n s l a u f  u n d  T e x t p r o b e n  b i s  2 5 .  M ä r z  2 0 1 8  a n
simone.rudolph@summeracademy.at

Quellennachweis:

STIP: Blogger in Residence (Salzburg 16 Jul-25 Aug 18). In: ArtHist.net, 09.03.2018. Letzter Zugriff

18.04.2024. <https://arthist.net/archive/17554>.


